

ԲՈՎԱՆԳԱՆՈՒԹՅՈՒՆ

ՀՈՐԿԱՆՆԵՐ

Մալսեւյան Ա. Ա., Աղաթաճիւն Ա. Մ., Բալայան Կ. Ս., Գոսլույսն Ա. Խ. Տիւրքնեղազոյն և սլանակաւորի ազդեցութիւնը <i>շաւարիներ</i> իմուն կանոնադրեալի վրա ուղե-ստան մօտաւիկն ուրակաւի նեւառոգողներէ ժամանակ	533
Մալսեւյան Ա. Ա., Եղիազարեան Է. Մ. Արարատեան դարաւաւորի յնարներում աւելան թառախածիւնի մօրֆոլոգիական ջուցանիշները	539
Սարգսեւեան Ա. Պ. Կովկասի ֆաունայի <i>Ptilinot</i> տիբի ունիգիան (<i>Coleoptera</i> , <i>Ptilinot</i>)	643
Մարգարեան Մ. Ա. <i>Enochrus Thomson</i> տիբի ունիգիան ՀԱՀ-ի ֆաունայի <i>(Coleoptera, Hydrophilidae)</i>	650
Մեծտոյնյան Ս. Կ. Մանուկի մերձափեյա եռալմաճիւնի չալանարիւմ բնական ուղի (<i>Camelus dromedarius L.</i>)	661
Մանասեւեան Ն. Ս. Հայկական մոֆոլոգիական կազմաւորանական բնութագիրը	663
Վարդապետեան Ռ. Մ. Եփրատեան ալձյամի ակտիվութեան օրփա սիմմէր Գիւլիանի ակտիւրեցում	675
Հարութեան Ա. Պ. Հրաքիւնների (<i>Leptoptera, Phycitidae</i>) մօրֆոլոգիական սարքութիւնները	681
Հարութեան Է. Ս., Գալիլեան Վ. Ա., Միսայելյան Գ. Վ. <i>Metatetranychus ulmi</i> (Koch, 1836) (<i>Acarina, Tetranychidae</i> Donn., 1877) խնամքի նաւ ազդ վնաս- ման ֆիզիոլոգիական առանձնաւորութիւնը	687
Սարգիսով Ռ. Ն., Միսայելյան Է. Պ., Չալանայան Վ. Ա. Արարատեան որդան կարմիրի ջիւ- տալմաճի թրթուրների չալանի օպտիմալ ժամկետների որոշման միջոց	691
Սեպեւեան Ա. Մ. Ինքնաւնականութեան արտաւորման որդ առանձնաւորութե- անը <i>Lycopersicon esculentum</i> Mill. և <i>L. hirsutum</i> f. <i>glaberrimum</i> <i>C. H. Mull</i> -ի հիւրիւնների միջև	695
Չուխաչեան Գ. Ա., Բակալյան Պ. Ա., Սեպեւեան Մ. Պ., Սարգիսով Գ. Մ., Մարգարեան Մ. Է., Փոքարեան Կ. Մ., Մարիսեյան Ա. Խ. Ճարպերի բարձր պարունակութեամբ կերտա- միւնների ազդեցութեամբ լիթարոցիտների թաղանթների ճարպութեամբ կազմի վրա	700

ՀԱՄԱՆՈՑ ՀԱՂՈՐԴՈՒՄՆԵՐ

Սարգիսով Ռ. Ն., Միսայելյան Է. Պ. Արարատեան որդան կարմիրի (<i>Homoptera, Coccinea</i>) տարբեր շաւարի էզների բնորոշութիւնը	705
Միսայելյան Է. Ս., Սիւրեյան Ա. Ս. Սոփի մակերեսային տարբեր բարձրութեան վրա ապրող էրկիկեցազների չալանիցութեան առաւելագոյն շախերը	707

ԻՆՖԵՐԱՆՆԵՐ

Գալիլեյան Գ. Ռ. Սփիւնի հիւանդութեան զուտանի շրջանի բնորոշ չալանարդի մասին	710
Շախարեան Գ. Ա., Սեյան Խ. Կ., Ինքիսով Ա. Ի. Պենիցիլինների բաշխումը և խտութեան նր հիւանդութեան առանցքում հիւանդութեանը	711
Սիւրեյան Ա. Ս. Երեւանեան և Երզնուի տիւնի թուրմանի կմախքային մկանների միկրոմոֆոլոգիական բնութագիրը	712
Պաւլուկյան Է. Ա., Պաւլուկյան Շ. Տ. Կրծքային շախի անոթների զարգացումը	713
Սաւաթեան Է. Ա. Սիւրեյանի թաղանթներում կողմնակի ալյան լիւթանաւորութեան մասին լիւթանաւորութեանը	714
Տիւրքնեղազեան Կ. Ա. Հայաստանի անտառային բուսականութեան գնահատիչի շարքի շուրջ	715

ԼՐԱՏՈՒ

Մեծտոյնյան Ս. Կ., Եղիազարեան Է. Մ. Արարատեան կենդանաբանների կոնֆերանս	716
---	-----

СОДЕРЖАНИЕ

СТАТЬИ

Мовсисян С. О., Агаджян А. М., Балян К. С., Галстян С. Х. Влияние тиабендазола и панаккура на иммунный статус овец при нематодозах желудочно-кишечного тракта	633
Маилян Р. А., Елизарян Э. М. Морфологические показатели осетровых, выращенных в прудах Араратской долины	639
Харатьян А. П. Ревизия трибы <i>Philiini</i> фауны Кавказа (<i>Coleoptera, Phylidae</i>)	643
Марджанян М. А. Ревизия рода <i>Euphorus</i> Пэнсона фауны Армянской ССР (<i>Coleoptera, Hydrophilidae</i>)	650
Межлумян С. К. Домашний верблюд (<i>Camelus montianus</i> L.) и природные оглозены озера Севан	661
Манисерова Н. С. Морфологическая характеристика черепа армянского муфлона	668
Вардапетян Р. М. Суточные ритмы активности европейской косули в Дилижанском государственном заповеднике	675
Арутюнян Р. Г. Морфологические различия у бабочек (<i>Lepidoptera, Phycitidae</i>)	681
Арутюнян Э. С., Давтян В. А., Михемян Г. В. Физиологическая сущность повреждения яблоки клещом <i>Metatetranychus ulmi</i> (Xo II, 1936) (<i>Acari: Tetranychidae</i> Bonnier, 187)	687
Саркисов Р. Н., Мкртчян Л. П., Захарян В. А. Метод определения оптимальных сроков сбора инсектицированными личинками араратской кошенили	691
Агаджян А. М. Некоторые особенности проявления совместимости у гибридов между <i>Lycopersicon esculentum</i> Mill. и <i>L. hirsutum</i> f. <i>glabratum</i> C. H. Mill.	695
Чухайсян Г. А., Бакалян П. А., Соцкий О. П., Саркисова Г. М., Шахбазян Ш. Я., Кочарян К. М., Мамикян А. Х. Влияние высокожировых рационов на жирнокислотный состав мембран эритроцитов	700

КРАТКИЕ СООБЩЕНИЯ

Саркисов Р. Н., Мкртчян Л. П. Плодовитость разновозрастных самок араратской кошенили (<i>Coccinella, Coccinellidae</i>)	705
Мелкумян Л. С., Сиринян А. С. Максимальные размеры популяций амфибий, обитающих на разных высотах над уровнем моря	707

РЕФЕРАТЫ

Дависян Д. Б. О системе, определяющей латентный период заболевания СПИД	710
Шакарян Г. А., Севян Т. К., Денисов Г. Н. Распределение и концентрация пенициллинов в организме и в замороженных тканях рыб	711
Мхитарян Р. С. Микроморфологическая характеристика скелетной мускулатуры у птиц пород криванская и леггорн	712
Манукян Л. А., Петросян Ш. Т. Развитие сосудов грудной полости	713
Манукян Л. А. Об окольном кровообращении в синвиальных оболочках в эксперименте	714
Тер-Газарян К. А. К вопросу генезиса лесной растительности Армении	715

ХРОНИКА

Межлумян С. К., Ходжалян Н. Ю. Конференция молодых зоологов	716
---	-----

CONTENTS

ARTICLES

<i>Moosesian S. O., Aghajanian A. M., Balayan K. S., Galstian S. G.</i> Influence of Tribendazole and Panakur on the Immune Status of Sheep during Ne-matodosis of the Digestive Tract.	633
<i>Mutlon R. A., Yeghiacarian E. M.</i> Morphoecological Indices of Sturgeons, Grown in Ponds of the Ararat Valley.	639
<i>Karapetian A. P.</i> Revision of the Tribe <i>Ptilinini</i> of the Caucasus Fauna (<i>Coleoptera, Ptilinidae</i>).	643
<i>Marjantian M. A.</i> Revision of the Genus <i>Enochrus</i> Thomson of the Fauna of the Armenian SSR (<i>Coleoptera, Hydrophilidae</i>).	650
<i>Mezhlumian S. K.</i> Domestic Camel (<i>Camelus dromedarius</i> L.) from Littoral Deposits of the Lake Sevan.	661
<i>Manaserova N. S.</i> Morphological Characteristics of Armenian Mammals Skull.	668
<i>Vardapetian R. M.</i> Daily Rhythms of Activity of European Deer in Dilljan State Reservation	675
<i>Harutyunian R. G.</i> Morphological Differences of Pyralids (<i>Leptoptera, Phycitidae</i>).	681
<i>Harutyunian E. S., Davtian V. A., Michaelian G. V.</i> Physiological Specificity of Damage of Apple-Tree, Caused by the Mite <i>Metatetranychus ulmi</i> (Koch, 1836) (<i>Acarina: Tetranychidae</i> Donn., 1875).	687
<i>Sarkisov R. N., Mkrtchian L. P., Zakharian V. A.</i> Method for Determination of Optimum Terms of Ararat Cochineal's Cystic Larvae Collection.	691
<i>Aghajanian A. M.</i> Some Peculiarities of Revelation of Self-Compatibility in Hybrids between <i>Lycopersicon esculentum</i> Mill. and <i>L. hirsutum</i> f. <i>Glabratum</i> C. H. Mull.	695
<i>Chukhajian G. A., Bakulian P. A., Solshi O. P., Sarkisova G. M., Shakhbati-an Sh. L., Kocharian K. M., Mashinian A. Kh.</i> Influence of Highfatty Rations on the Fattyacid Composition of Erythrocytes Membranes.	700

SHORT COMMUNICATIONS

<i>Sarkisov R. N., Mkrtchian L. P.</i> Fecundity of Ararat Cochineal (<i>Homoptera, Coccinea</i>) Females of Different Ages.	705
<i>Melkumian L. S., Sirunian A. S.</i> Maximum Dimensions of Populations of Amphibia, Inhabiting on Different Altitudes.	707

ABSTRACTS

<i>Davdian D. B.</i> On the System, Defining the Latent Period of the Illnes AIDS	710
<i>Shakarian G. A., Sevan T. K., Dentsov A. I.</i> Distribution and Concentration of Penicillines in the Organism and Frosted Tissues of Fishes	711
<i>Mkhitarian R. S.</i> Micromorphological Characteristics of Skeletal Muscles of Birds of Yerevan and Leghorn Kinds	712
<i>Mannkian L. A., Petrosian Sh. T.</i> Development of Breast Vessels	713
<i>Mannkian L. A.</i> On the Roundabout Bloodcirculation in Sinovial Membranes in Experiment	714
<i>Ter-Gazarian K. A.</i> To the Question of Genesis of Forest Vegetation of Armenia	715

CHRONICS

<i>Mezhlumian S. K., Khojuyants I. Yu.</i> The Conference of Young Zoologists.	716
--	-----